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In acest an, intentioneaza sa transforme centrul orasului intr-o zona de promenada.

Cu un an si ceva in urma, in oferta de campanie electorala, pe atunci candidatul, azi
viceprimarul Ovidiu Nemes promisese ca va incerca sa faca tot posibiliul ca Sighetu-Marmatiei
sa devina un oras civilizat. Spre deosebire de ceea ce ne-au obisnuit politicienii de-a lungul
anilor, viceprimarul chiar se tine de promisiuni< inca de anul trecut a inceput o campanie de
inlocuire a felinarelor din centrul orasului cu altele noi. Apoi a construit doua spatii de joaca.
Printre realizarile de anul trecut, trebuie sa amintim adapostul pentru cainii comunitari,
asfaltarea unor alei dintre blocuri, achizitionarea a cinci autobuze si am putea continua. Ceea
ce ne intereseaza mai mult sunt planurile tanarului edil, mai ales in contextul unui an care se
anunta “secetos” din punct de vedere bugetar.

Problema parcarilor va fi rezolvata

“Nu e nevoie de foarte multi bani daca vrei sincer sa faci ceva pentru comunitate. In aceste zile,
vom rezolva o problema care tine de normalizarea situatiei parcarilor din oras. 

  

Este vorba de montarea deocamdata a zece aparate cu autotaxare care vor functiona si cu fise,
dar si cu monede si bancnote. In acest fel vom ocoli situatiile neplacute in care, dupa ce ai
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parcat masina si te-ai dus sa-ti cumperi bilete de parcare, te trezesti si cu amenda si cu bilet.
Tot legat de transport, in acest an vom mai achizitioan cateva autobuze pentru ca, incet-incet,
tot parcul de masini de transport in comun sa fie reinnoit. In continuare, doresc sa rezolvam
iluminatul public in cartierele de blocuri, refolosind felinarele care au fost inlocuite pe centrul
orasului. Tot la nivelul cartierelor, vom amenaja alte locuri de joaca. De asemenea, vom incerca
sa satisfacem una dintre dorintele mai vechi ale sighetenilor, respectiv inchiderea centrului
pentru circulatia autovehiculelor si redarea lui cetatenilor, circulatiei pietonale. In prezent lucram
impreuna cu o firma specializata din Baia Mare la pregatirea proiectul necesar, ca apoi sa-l
supunem dezbaterii publice< nu este vorba numai de inchiderea pur si simplu, ci de
amenajarea lui, montarea de mici fantani arteziene, havuzuri, reamenajarea spatiului verde si
multe altele pentru ca centrul Sighetului sa devina o adevarat zona de promenada, un tarm de
liniste”, ne-a declarat Ovidiu Nemes.

I. J. Popescu

Sursa: Informatia Zilei 
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